

Jumptopia™

Sparkle Wonderland: A Festive Gala

6/12/2024-5/1/2025 Arcade@Cyberport, 數碼港商場

Join the fun with Kiztopia Friends this winter! Jumptopia is bringing giant inflatables and dazzling new effects to Hong Kong's Cyberport! Enjoy Christmas-themed bounce zones, interactive play areas, and a magical photo zone where kids can play and build balance skills and adults are welcome too. Experience an enchanting Christmas carnival and make unforgettable memories with family and friends!

與Kiztopia Friends一起狂歡吧！今個冬日，Jumptopia將巨型充氣城堡與全新奇幻光影效果帶到香港數碼港！場內有聖誕主題彈跳區和互動遊戲區，小朋友可邊玩邊鍛煉平衡力，新設奇幻光影打卡區，歡迎大人們一起參與。一齊來體驗聖誕光影奇幻嘉年華，與家人朋友共創美好回憶！

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場

	Time 時間	Duration 時段 (mins/分鐘)	Price 價錢 (per person/人)
Weekday 平日 (Mon - Fri 週一至週五)	1pm - 6pm	25	\$68
		50	\$108
	6pm - 7pm	50	\$128
Weekend 週末及假期 (Sat & Sun, Peak Day & PH 週六至週日, 高峰日子* 及公眾假期)	11am - 6pm	25	\$88
		50	\$128
	6pm - 8pm	50	\$148

* Peak Day 高峰日子: 24/12 & 31/12/2024

日間時段
晚間時段

- Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult. 大小同價/ 身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場。
- Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult. 未滿24個月的幼兒由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下可免費入場。
- After 6 pm, adults can purchase tickets and enter without child. 晚上6時或以後，成人可單獨購票入場並無需小童陪同。

KIZTOPIA FRIENDS Xmas Sparkle Wonderland

聖誕光影奇幻嘉年華



1 Christmas Wonderland Adventure 聖誕繽紛大冒險

Join Raby the Christmas Bunny for a jolly adventure in a massive 7-meter bounce castle! Dash through obstacles, find hidden Christmas gifts, and see who'll be the ultimate holiday champ!

快樂的小兔Raby穿上了聖誕裝束，今年為您帶來高達7米的巨型充氣彈跳城堡！看看誰能克服當中的障礙物，找到最多的聖誕禮物，成為最後的大贏家。

2 Drago's Tug Battle 飛龍拔河爭霸戰

It's a one-on-one showdown of strength-pull with all your might to bring your opponent over the line! Who will claim the title of ultimate Dragon Champion?

這是一場一對一的力量比拼，用盡全力把對手拉過來吧！誰會成為最終的飛龍冠軍呢？

3 Honey's Wooden Dummy 木人樁

Bounce onto the inflatable pad and take on the wooden dummy challenge! Use your balance and focus to dodge and strike the target just in time.

站在充氣彈床上挑戰不一樣的木人樁，必須具有出色的平衡力及專注力，以適時閃避和出招，擊中目標！

4 Eli's Soccer Ground 足球訓練場

Show off your golden foot skills and see if you can hit all the targets!

展現您黃金腳法，看看能否射中全部目標？

5 Tiger's Pounce Arena 突襲競技場

Push the giant ball, hit the target, and show your skills!

推動巨球，擊敗對手，展示你的技巧！準備好挑戰了嗎？

6 Kiztopia Friends Arena 遊戲競技場

Catch a breather while little ones challenge themselves at these mini game stations!

小朋友於迷你遊戲站挑戰自我，稍作休息再玩過！

7 Magical Carnival (Night Time Session) 奇幻光影打卡區 (晚間時段)

Vibrant lasers and dazzling visuals create a magical scene where both kids and adults feel transported to a fantasy world. Ready your camera to capture the moment!

繽紛雷射與炫麗影像交織，營造出夢幻場景，大人小朋友都彷彿置身於奇幻世界中。準備好相機，捕捉這夢幻一刻吧！

OPERATING HOURS 營業時間

Mon - Fri: 1pm - 7pm 星期一至五：下午1時至晚上7時

Sat - Sun, Peak Day and Public Holiday: 11am - 8pm 星期六至日，高峰日子及公眾假期：早上11時至晚上8時

A 10-minute clearing and cleaning will take place after every 50 minutes of playtime.

每50分鐘玩樂時間後，將進行10分鐘清場及清潔。

Please refer to our website for latest operating hours. 請參閱我們的網站以了解最新的營業時間。

GET IN TOUCH 聯絡我們

hello@kiztopia.com.hk

www.kiztopia.com.hk

+852 6936 4663

